



Parait le lundi matin
Published every Monday morning
Abonnements Subscriptions \$2 par an a year
Payables d'avance Payable in advance

MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Organe officiel de la Corporation Official organ of the Corporation
de la Ville de Montréal of the City of Montreal

CANADA

Première année
First Year

No. 26

1er Août August

1904

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de

"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

EXPROPRIATIONS

Rapport des Commissaires de l'expropriation de la rue (Côte) Saint-Lambert.

Les commissaires nommés par la Cour Supérieure pour déterminer les indemnités qui doivent être accordées aux propriétaires et locataires atteints par l'expropriation de la rue (Côte) Saint-Lambert, ont déposé le rapport suivant au bureau du Greffier de la Ville où les intéressés pourront le consulter jusqu'au 9 août prochain:

PROVINCE DE QUÉBEC
DISTRICT DE MONTRÉAL

Ex-Parte COUR SUPERIEURE, No. 144.

LA CITÉ DE MONTRÉAL,
Pétitionnaire en Expropriation.
et

L'élargissement de la rue (Côte) Saint-Lambert, (côté Ouest), depuis la rue Saint-Jacques jusqu'à la rue Notre-Dame, dans le quartier Centre de la Cité de Montréal.

Les Commissaires soussignés font rapport qu'ayant été nommés par la Cour Supérieure pour fixer et déterminer les prix, compensation ou indemnité devant être accordés pour certains immeubles qui doivent être expropriés pour les fins dudit élargissement de la rue (Côte) Saint-Lambert, côté Ouest, depuis la rue Saint-Jacques jusqu'à la rue Notre-Dame, dans le quartier Centre de ladite Cité, ont complété leurs procédures d'évaluation et ont fixé de la manière suivant les prix, compensation ou indemnité à être payés pour les immeubles ci-après décrits, à savoir:

* * *

1^o Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction de pierre, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No. 128, ce côté mesurant environ 42.40 pieds; au Nord-ouest par la rue Saint-Jacques, ce côté mesurant environ 21.70 pieds; au Nord-est par la rue Saint-Lambert, ce côté mesurant environ 42.80 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No. 127, ce côté mesurant environ 19.80 pieds; contenant une superficie de 884 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Nord-est du lot du cadastre No. 128 aux plans et livre de renvoi officiels pour la partie de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Thomas Gauthier: la somme de Soixante-dix-huit-mille quatre cent soixante et onze piastres et deux centimes (\$78,471.02) répartie comme suit, savoir:

EXPROPRIATIONS

Commissioners' report re expropriation of St. Lambert street (Hill).

The commissioners appointed by the Superior Court to fix the indemnities to be awarded to proprietors and tenants affected by the expropriation of St. Lambert street (Hill), have filed the following report in the City Clerk's office where all those concerned can examine the same until the 9th of August next:

PROVINCE OF QUÉBEC.
DISTRICT OF MONTREAL.

SUPERIOR COURT, No. 144.

Ex Parte.

THE CITY OF MONTREAL,
Petitioner in Expropriation.
and

The widening of St. Lambert street (Hill), west side from St. James street to Notre-Dame street in Centre ward, in the City of Montreal.

The undersigned commissioners report that, having been appointed by the Superior Court to fix and determine the price, compensation or indemnity to be awarded for certain immovables to be expropriated for the said widening of St. Lambert street (Hill), west side, from St. James street to Notre-Dame street, in Centre ward of said City, they have completed their appraisement proceedings and have fixed, in the following manner, the price, compensation or indemnity to be paid for the hereinafter described immovables, to wit:

* * *

1^o.—A strip of land upon which is built a stone structure, bounded on the south-west by lot cadastral No. 128, said side measuring about 42.40 feet; on the north-west by St. James street, said side measuring about 21.70 feet; on the north-east by St. Lambert street, said side measuring about 42.80 feet; on the south-east by lot cadastral No. 127, said side measuring about 19.80 feet, containing a superficial area of 884 ft. sq., which strip of land is the north-east portion of lot cadastral No. 128, according to the official plan and book of reference for Centre ward of the City of Montreal, and belonging, insofar as it has been in the power of the Commissioners to ascertain, to Thomas Gauthier: the sum of Seventy-eight thousand four hundred and seventy-one dollars and two cents (\$78,471.02) distributed as follows, to wit: